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Zápis ze zasedání dne 10. listopadu 2017 

 

 

 

1.  Zahájení, určení skrutátorů a procesní úprava hlasování  

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, v 10:00 hod. přivítal přítomné členy AS UK i hosty a zahájil 

zasedání. 

  

Skrutátory byli určeni: Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS), Mgr. David Cielontko (ETF), David Megvinet 

(3. LF) 

  

Program zasedání AS UK 



  

Předsednictvo AS UK na svém zasedání dne 30. října 2017 navrhlo program zasedání AS UK. Program byl 

rozeslán členům AS UK a spolu s podkladovými materiály zveřejněn na internetových stránkách senátu. 

 

1. Zahájení, určení skrutátorů a procesní úprava hlasování 

2. Kontrola a schválení zápisů ze zasedání AS UK ze dne 6. října 2017, ze dne 12. října 2017 a ze dne 

20. října 2017 

3. Upřesnění harmonogramu zasedání AS UK 

4. Vystoupení J. M. pana rektora 

5. Plán realizace Dlouhodobého – strategického záměru Univerzity Karlovy 2016-2020 pro rok 2018 

6. Vnitřní předpisy UK 

7. Vnitřní předpisy fakult 

8. Právní jednání 

9. Návrh dílčí změny Přílohy č. 1 Statutu UK – Organizační řád - Osamostatnění Arcibiskupského 

semináře 

10. Informace o činnosti delegátů AS UK 

11. Informace z pracovních komisí 

12. Informace z Rady vysokých škol 

13. Různé 

Návrh usnesení: 

„AS UK schválil program zasedání.” 

  

Hlasování 

Pro 38, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

 

2. Kontrola a schválení zápisů ze zasedání AS UK konaných dne 6. října 2017, 12. října 2017 a 20. 

října 2017 

 

Eliška Kryčerová, tajemnice AS UK, informovala o doručených připomínkách k předloženým návrhům zápisů ze 

zasedání AS UK ze dne 6. října 2017, 12. října 2017 a ze dne 20. října 2017. Byly doručeny připomínky 

technického charakteru od PhDr. Tomáše Nigrina, Ph.D., předsedy AS UK, které byly zapracovány a následně 

vyvěšeny. 

 

Návrh usnesení: 

„AS UK schválil zápisy ze zasedání AS UK konaných dne 6. října, 12. října a 20. října 2017.” 

Hlasování 

Pro 37, proti 0, zdržel se 1 

Schváleno 

 

3. Upřesnění harmonogramu zasedání AS UK 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, seznámil členy AS UK s harmonogramem AS UK v následujícím 

roce, které je spjato s mnohačetnou volbou zástupců do jednotlivých orgánů UK a navrhl změnu zasedání AS 

UK. 

 

Senátoři AS UK se konsenzuálně usnesli na hlasování o případné změně data únorového zasedání formou mailů 

zaslaných do 30.11.2017 na adresu senat@cuni.cz.  

 

4. Vystoupení J. M. pana rektora 

 

V úvodu J. M. rektor prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA (dále jen ”J. M. pan rektor”) informoval členy AS UK 

o současném vývoji jednání k sestavení vlády a školského výboru. V souvislosti s rozpisem rozpočtu uvedl, že 

prozatím nedošlo ke změnám ohledně avizovaných 3 mld. navýšení pro VŠ. Dále uvedl, že se mluví o záměru 

rozčlenění VŠ do čtyř různých kategorií dle podobnosti a zavedení nového parametru kvality: Graduation rate, 

do kterého se nezapočítávají první ročníky. V souvislosti s akreditačním řízením sdělil, že žádost pro 

institucionální akreditaci ve 23 oblastech splňuje všechny formální náležitosti a prošla tedy formální kontrolou. 

Dále připojil bližší informaci o hodnotitelích. V oblasti OP VVV informoval o blížícím se programu Excelence - 

pravděpodobný zisk se pohybuje kolem 5 výzev. Dále promluvil o výzvě 25, kde má UK jeden projekt, další 

mailto:senat@cuni.cz


projekt se týká rozvoje studia a má alokaci 350 mil., vzhledem k tomu, že alokace bude nejspíše ještě o něco 

vyšší, fakulty byly s touto skutečností obeznámeny tak, aby včas mohly zaslat seznam s potřebou investic na 

pregraduální studium, na vybavení učeben apod. Ve světovém rankingu se UK umístilo v 1. dvoustovce. J.M. 

pan rektor také upozornil na blížící se vyhlášení programu UNCE a prezentoval konečné počty přijatých 

studentů v tomto roce, které se pohybují na 104%. Dále informoval o scelení Masarykova knihovny s Akademií 

věd ČR, která bude nově deponována v Masarykově ústavu AV ČR. S Akademií věd ČR je dále připraveno k 18. 

prosinci 2017 memorandum. V této souvislosti promluvil i o pokračování projektu BIOCEV a novějším 

programu spjatým s biomedicínou v oblasti vědy včetně dalších avizovaných projektů v téže spolupráci. 

Následně zmínil blížící se oslavy 670 let od založení Univerzity Karlovy a významné události 100 let od vzniku 

Československa, se kterou je spjata řada událostí i na univerzitě. Na základě příslibu prezentoval J.M. pan 

rektor varianty k čerpání benefitů pro doktorandy na UK. Závěrem pozval všechny přítomné na oslavu památky 

17. listopadu, které započnou pietním aktem u Hlávkovy koleje v 9:00 hod.  

 

Rozprava k vystoupení J. M. pana rektora UK 

 

Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) se dotázal, zde je již známo, jakým způsobem budou rozděleny zmíněné 3 mld. 

ve smyslu stipendií apod.  

J.M. pan rektor mu odpověděl, že u průměrných doktorských stipendií je předpoklad výše průměrné mzdy bez 

daně (10500,-), 300 mil. bude vyhrazeno na nový investiční program, mírné zvýšení u parametru A a K, u K se 

se bude jednat o 1,5 mld. 

 

Mgr. David Pavlorek (FF) se dotázal na zohlednění nadlimitního přijetí uchazečů v Principech UK.  

J.M. pan rektor mu vysvětlil, že tento faktor bude projednán na kulatém stolu v rámci Ekonomické komise AS 

UK dne 20. listopadu 2017. Doplnil, že by rád touto cestou poděkoval všem děkankám a děkanům, jakož i 

proděkankám a proděkanům, za práci při přijímacím a odvolacím řízení, kdy bylo vyhověno pouze jedné žádosti 

a celkový počet odvolání byl 1150, což je o 200 méně než v loňském roce. 

 

Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF) požádal, aby za základ do budoucna při diskuzi nadlimitního počtu 

přijatých nebyl zanesen letošní mimořádný rok, ale byl to průměr posledních tří let. 

J.M. pan rektor sdělil, že klouzavý průměr tří let je rozumný, neboť výkyvy mohou vést jak dobrým, tak 

negativním směrem, a je dobré nějakou průměrnou dobou data zobjektivizovat.  

 

Doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. (MFF) přednesl výhradu ze své blízkosti k tomu, že v programech není vždy 

vedoucí projektu členem s nejlepšími výsledky, což danou osobu poškozuje směrem do zahraničí.  

J.M. pan rektor komentoval, že to, jak jsou podmínky nastaveny, je dáno na základě mnoha diskuzí a jednání a 

odpovídá to běžnému standardu, kterého by bylo dobré se držet. Dále blíže vysvětlil hodnocení jednotlivých 

projektů a samotný postup. Sdělil, že všechny projekty dosahovaly dobré kvality, bohužel projekty jsou 

finančně limitovány a nelze tedy vybrat všechny. 

 

Doc. RNDr. Fatima Cvrčková, Dr.rer.nat. (PřF) se dotázala, zda u projektů, které byly kráceny méně, jsou ty 

takzvaně “Ačkového” typu. A zde se dostalo na všechny excelentní programy na PřF UK. 

J.M. pan rektor uvedl, že se skutečně jedná o projekty A - B typu a podpořeny byly na PřF UK všechny A. 

 

Mgr. Cyril Brom, Ph.D. (MFF) se dotázal na to, zda se mění rozdělení prostředků na vědu a výzkum ve srovnání 

s loňským rokem. 

J.M. pan rektor vysvětlil vizi rozdělení rozpočtu, sdělil, že prostředky na vědu a výzkum byly mírně navýšeny a 

dále se rozhovořil více k jednotlivým Metodikám pro rok 2015 - 2017. Závěrem informoval o možném přesunu 

vědy a výzkumu pod MŠMT. 

  

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, ukončil debatu a formuloval usnesení.  

 

Návrh usnesení: 

„AS UK vzal na vědomí informace J. M. pana rektora.” 

Hlasování 

Schváleno tichým souhlasem 

  

5. Plán realizace Dlouhodobého - strategického záměru Univerzity Karlovy 2016-2020 pro rok 2018 

 

Bod uvedl PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, a předal slovo předkladateli J. M. panu rektorovi, který 

informoval o předloženém návrhu a jednotlivých modifikacích. 

 



Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem 

Ekonomické komise AS UK, která požádala o vytvoření lepší specifikace u kapitoly Zabezpečení činností, str. 6, 

Cíl 1: „Důsledné dodržování časového prostoru, v souladu s vnitřními předpisy UK, pro vyjádření fakult k 

dokumentům zásadního významu.“. 

 

J.M. pan rektor uvedl, že uvedené místo je možné modifikovat na znění:  „Nadále důsledného dodržování 

časového intervalu, v souladu s vnitřními předpisy UK, pro vyjádření fakult k dokumentům zásadního 

významu.“. 

 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, souhlasil s navrženou modifikací. 

  

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k dané problematice diskuzi. 

 

Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF) se dotázal na přijímací řízení vedené u zahraničních studentů, u 

kterých dle jeho názoru není možné docílit zcela rovných podmínek a na základě několika příkladů vysvětlil, že 

by mohlo dojít k překročení kapacity přijatých studentů. V této souvislosti požádal, zda u fakult, které vypisují 

vícero termínů, bude přijímáno pouze do výše své kapacity. 

J.M. pan rektor sdělil, že toto téma není přímo obsahem daného materiálu. Nicméně není v zájmu UK omezovat 

nebo snižovat počet zahraničních studentů, ale spíše ho naopak navyšovat. Především je tato věc plně v gesci 

dané fakulty.  

 

Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF) uvedl, že tím, že studenti, kteří jsou přijatí i zapsaní, stále nemusí 

nastoupit na studium a zdá se mu být rozumné požadovat nevratnou zálohu jako odškodnění, avšak tento 

požadavek se nesetkal s kladným vyjádřením právního odboru.  

J.M. pan rektor uvedl, že dané téma bylo široce diskutováno již dříve a nelze to stanovit jako podmínku pro 

přijetí.  

 

Doc. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. (PF) se zeptal, zda by v rámci cíle 4 v části "Zabezpečení činnosti" neměly být 

uvedeny i investiční akce plánované na PF UK (rekonstrukce kotelny a topení, příp. výměna oken a 

rekonstrukce fasády). 

J. M. pan rektor odpověděl, že uvedeny jsou pouze nejvýznamnější investiční akce. Ovšem s provedením 

investičních akcí na PF UK se počítá a jsou zahrnuty v investičním plánu MŠMT, přesněji s rekonstrukcí kotelny 

a topení již v roce 2018, s výměnou oken a rekonstrukcí fasády v následujících letech -  pravděpodobně v roce 

2019. 

 

Doc. RNDr. Fatima Cvrčková, Dr.rer.nat. (PřF) pochválila část věnovanou internacionalizaci, avšak některé 

kroky zmíněné na příkladech ze své fakulty, které rozvedla, ji připadají, že jdou spíše proti internacionalizaci. 

J. M. pan rektor vysvětlil, že dané téma bylo projednáno již na minulých zasedáních a případ tak, jak byl 

popsaný, spadá do rozhodnutí fakulty, zdá má či nemá zájem zahraniční studenty podpořit. Také připomněl, že 

v této souvislosti došlo k alokování peněz, které připadly právě zahraničním studentům a je snahou univerzity 

v případě schválení dostatečného rozpočtu tyto studenty plně podporovat. Závěrem uvedl, že se jejich počet 

během dvou let zdvojnásobil.  

 

Prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. (LFHK) potvrdil, že by měl být zájem všech fakult atrahovat lidi z celého světa, 

aby na jednotlivých fakultách mohlo dojít k předávání zkušeností. Dále sdělil, že se jedná o to, že tito 

doktorandi budou dále pracovat pro fakulty a daná stipendia si skutečně odpracují. Závěrem uvedl, že se tak 

děje všude na světě a jde o jednoznačný přínos. 

 

Návrh usnesení: 

„AS UK schvaluje plán realizace Dlouhodobého – strategického záměru Univerzity Karlovy 2016-2020 pro rok 

2018." 

  

Hlasování 

Pro 39, proti 0, zdržel se 1 

Schváleno 

 

6. Vnitřní předpisy UK 

 

Bod uvedl JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK. 



K projednání byl AS UK předložen návrh dílčí změny přílohy č. 1 Statutu UK – Organizační řád - Osamostatnění 

Arcibiskupského semináře (č. j. 358/2017). 

 

Předkladatel, J.M. pan rektor, informoval členy AS UK o podrobnostech návrhu. 

 

K tomuto návrhu byl předložen 1 pozměňovací návrh. 

a) Pozměňovací návrh č. j. 368/2017. 

předkladatel: doc. JUDr. Radim Boháč, Ph.D.  

 

Doc. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. (PF) prezentoval svůj pozměňovací návrh a požádal členy AS UK o podporu. 

 

Předkladatel, J.M. pan rektor, vyjádřil k pozměňovacímu návrhu kladné stanovisko.  

 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK, uvedl, že Legislativní komise AS UK považuje 

pozměňovací návrh č. j. 368/2017 za přípustný a doporučuje tento pozměňovací návrh přijmout. 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu  

Pro 41, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

Návrh usnesení: 

„AS UK schválil návrh dílčí změny přílohy č. 1 Statutu UK – Organizační řád - Osamostatnění Arcibiskupského 

semináře (č. j. 358/2017) ve znění pozměňovacího návrhu č. j. 368/2017.” 

 

Hlasování 

Pro 41, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

7. Vnitřní předpisy fakult 

 

Bod uvedl JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK.  

 

K projednání byl AS UK předložen návrh Statutu FHS UK (č. j. 361/a/2017) a návrh Jednacího řádu Vědecké 

rady FHS UK (č. j. 361/b/2017). 

 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK, uvedl, že Legislativní komise AS UK vyjádřila 

k oběma návrhům kladné stanovisko.  

Návrh usnesení: 

„AS UK schválil návrh Statutu FHS UK (č. j. 361/a/2017) a Jednacího řádu Vědecké rady FHS UK (č. j. 

361/b/2017).” 

 

Hlasování 

Pro 39, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

   

 

8. Právní jednání 

 

a) Kupní smlouva o koupi spoluvlastnických podílů na pozemcích zastavěných BIOCEV  

 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech smlouvy. 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, v zastoupení doc. Ing. Františka Zahálky, Ph.D., předsedy 

Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila 

k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 

  

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. 

Do diskuze nebyl vznesen žádný podnět. 

  

Návrh usnesení: 



  

„AS UK projednal záměr uzavřít kupní smlouvu mezi Univerzitou Karlovou jako kupujícím a Ústavem 

molekulární genetiky AV ČR, v.v.i., IČO: 68378050, se sídlem Vídeňská 1083, 142 20 Praha 4, jako 

prodávajícím, jejímž předmětem je  koupě spoluvlastnického podílu o velikosti ideálních 40 % na pozemku 

parc. č. 291/3, parc. č. st. 956, parc. č. 293/6, parc. č. 294/6, parc. č. 294/7, parc. č. 294/8, parc. č. st. 955 a 

pozemku parc. č. 306, dále spoluvlastnického podílu o velikosti 55,44 % na pozemku parc. č. st. 952, a 

spoluvlastnického podílu o velikosti 30 % na pozemku parc. č. st. 953, to vše v k. ú.  Vestec u Prahy, obec 

Vestec, za kupní cenu ve výši 34.185.000,- Kč bez DPH a doporučuje návrh kupní smlouvy předložit Správní 

radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) a c) zák. č. 111/1998 Sb., o 

vysokých školách, v platném znění, k uzavření smlouvy.“ 

Hlasování 

Pro 39, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

b) Kupní smlouva na koupi pozemku v areálu Ak. Heyrovského pro potřeby Farmaceutické 

fakulty          

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech smlouvy. 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, v zastoupení doc. Ing. Františka Zahálky, Ph.D., předsedy 

Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila 

k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 

  

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. 

Do diskuze nebyl vznesen žádný podnět. 

  

Návrh usnesení: 

  

„AS UK projednal záměr uzavřít kupní smlouvu mezi Univerzitou Karlovou jako kupujícím a Statutárním 

městem Hradec Králové, IČO: 00268810, se sídlem Československé armády 408, 502 00 Hradec Králové, jako 

prodávajícím, jejímž předmětem je  koupě  pozemku  parc.  č.  st.  1587,  k. ú.  Hradec Králové, obec Hradec 

Králové, za kupní cenu ve výši 1 282 500,- Kč a doporučuje návrh kupní smlouvy předložit Správní radě UK k 

vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, 

v platném znění, k uzavření smlouvy.“ 

Hlasování 

Pro 40, proti 0, zdržel se 1 

Schváleno 

 

c) Smlouva o dílo na zhotovení projektové dokumentace na projekt Mephared 2 

 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech smlouvy. 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, v zastoupení doc. Ing. Františka Zahálky, Ph.D., předsedy 

Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila 

k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 

  

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. 

Do diskuze nebyl vznesen žádný podnět. 

  

Návrh usnesení: 

 „AS UK projednal záměr pořídit projektovou dokumentaci na zhotovení projektu Mephared 2 a doporučuje 

uvedený záměr předložit k projednání Správní radě Univerzity Karlovy.“ 

Hlasování 

Pro 40, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

 

9. Návrh dílčí změny Přílohy č. 1 Statutu UK – Organizační řád - Osamostatnění Arcibiskupského 

semináře 

Obsah tohoto bodu byl projednán v rámci bodu č. 6 Vnitřní předpisy UK. 

 



 

10. Zprávy Delegátů 

 

Bod uvedl PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, který informoval členy AS o zprávách delegátů AS UK.  

 

Návrh usnesení: 

„AS UK vzal na vědomí zprávy delegátů AS UK.“ 

 

Hlasování 

Schváleno tichým souhlasem 

 

11. Informace z pracovních komisí 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, vyzval předsedy pracovních komisí AS UK, aby senát informovali o 

činnosti komisí. 

  

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. (PF), předseda Legislativní komise AS UK, sdělil, že veškerá agenda spjatá s 

Legislativní komisí AS UK byla projednána v předchozích bodech.  

  

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS), předseda Ekonomické komise AS UK, sdělil, že veškerá agenda 

spjatá s Ekonomickou komisí AS UK byla projednána v předchozích bodech.   

  

Mgr. Michal Říha (PF), předseda Studijní komise AS UK, sdělil, že Studijní komise AS UK se nesešla. 

 

Bc. Miroslav Čermák (FSV), předseda Sociální komise AS UK, informoval členy AS UK o tom, že komise se sešla 

jednou a zabývala se problematikou podpory zájmové činnosti studentů a volbou navržených kandidátů do 

KaM. 

  

František Vaňásek (1. LF), předseda Ediční komise AS UK, sdělil, že komise se v mezidobí nesešla a další 

zasedání Ediční komise AS UK bylo svoláno na 13. listopad 2017. 

  

Mgr. Jakub Marek, Ph.D. (FHS), předseda Petiční komise AS UK, uvedl, že Petiční komise AS UK se v mezidobí 

nesešla. 

  

Návrh usnesení:  

„AS UK vzal na vědomí informace z pracovních komisí.” 

Schváleno tichým souhlasem 

 

Informace z Rady vysokých škol 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod informací o chystaném výjezdním zasedání PAS RVŠ a 

předal slovo prof. RNDr. Janu Hálovi, DrSc., delegátovi UK v RVŠ. 

  

Prof. RNDr. Jan Hála, DrSc., delegát UK v RVŠ, informoval členy AS UK o tom, že zasedání sněmu RVŠ 

prozatím neproběhlo, poslední zasedání RVŠ tohoto roku je plánováno na prosinec 2017. 

 

Návrh usnesení: 

 „AS UK vzal na vědomí informace z Rady vysokých škol.” 

Schváleno tichým souhlasem 

  

Různé 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání. 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, konstatoval, že do bodu Různé nebyl vznesen žádný podnět. 

 

 

Návrh usnesení: 

 „AS UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.”  



Schváleno tichým souhlasem 

  

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich účast na zasedání AS UK a oznámil 

termín příštího zasedání, které se bude konat 15. prosince 2017 v 10:00 v Malé aule Karolina. Zasedání 

ukončil v 11:40. 

  

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., 

předseda AS UK  

 

Zapsala: Eliška Kryčerová, tajemnice AS UK 

 


